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گزارش

گزارش

علی اکبر ملکی

 شهرستان خوشاب در حالی که با بیش از 12 
هزار هکتار باغ های زیرکشت پسته رتبه دوم 
خراسان رضوی را با درآمدی معادل 25 هزار 
میلیارد ریال دارد، اما دلال بازی و واسطه گری 
در زمان فروش محصول یکی از آفاتی است 
که کــشــاورزان هرساله در زمــان برداشت با 
ــه رو هستند و راه انـــدازی بــورس پسته  آن روب
فرصتی طلایی اســت تا کــشــاورزان از سود 
بهره مند  برداشت محصولات شان عادلانه 
شوند. عرضه محصولات کشاورزی در بورس 
کالا، زمینه مناسبی برای کاهش هزینه های 
دولت در خرید تضمینی، پرداخت مطالبات 
کشاورزان، تعیین مناسب قیمت ها و کاهش 
نقش دلالــی اســت. سیاست خرید تضمینی 
برخی از محصولات کشاورزی در روند اجرای 
خود با مشکلاتی مانند تحمیل بار مالی اضافی 
به دولت نظیر حمل و نقل، خرید و انبارداری 
و  عــدم بهبود کیفی محصولات و تاخیر در 
پرداخت مطالبات کــشــاورزان مواجه است 
که مجلس شورای اسلامی به منظور رفع این 
نواقص در سال  1۳۸۹ ذیل ماده ۳۳ قانون 
افزایش بهره وری بخش کشاورزی، سیاست 
طبق  رساند.  تصویب  به  را  تضمینی  قیمت 
آیین نامه اجرایی بند ۳۳، هیئت وزیران قیمت 
تضمینی محصولات کشاورزی را که بر مبنای 
هزینه تمام شده قیمت محصول است، تعیین 
ــدام به عرضه  می کند و کشاورز می تواند اق
محصول در بــورس کالا  کند.  پس از معامله 
محصول در بورس کالا و در صورت پایین بودن 
قیمت معامله نسبت به قیمت تضمینی اعلام 
ــت موظف اســت مابه التفاوت دو  ــده، دول ش

قیمت را به کشاورزان پرداخت کند.

رتبه دوم کاشت پسته 	 
شهرستان خوشاب با دارا بودن رتبه دوم سطح 
ــوی و داشتن  زیرکشت پسته خــراســان رض
رتبه اول کیفیت پسته کله قوچی در خراسان 
رضــوی یکی از شهرستان هایی است که به 
دنبال تشکیل بــورس پسته اســت. ابراهیم 
رودسرابی مدیر جهاد کشاورزی خوشاب در 
گفت وگو با خراسان رضوی با اشاره به برگزاری 
دومین جشنواره پسته در این شهرستان از 
26 تا 2۹ مهرماه امسال در این شهرستان 
گفت: شهرستان خوشاب یکی از قطب های 
تولید پسته خراسان رضوی است و نیازمند 
توجه بیشتر مسئولان و سرمایه گذاری بیشتر 
در زمینه پسته است.وی با بیان این که پسته 
شهرستان خوشاب هم اکنون به کشورهای 
اروپــایــی و آسیایی نظیر آلــمــان، سنگاپور و 
ــود، افـــزود: پیش بینی  ــادر می ش مالزی ص

شده است امسال گردش مالی و فروش پسته 
خوشاب در این شهرستان حــدود 25 هزار 
میلیارد ریــال باشد. وی با تاکید بر سرمایه 
ــذاری بخش خصوصی در ایــن شهرستان  گ
و بالابودن ظرفیت سرمایه گذاری در بخش 
های مختلف کشاورزی مانند تخمه آجیلی، 
ــزود: یکی از اقدامات انجام  انگور و پسته اف
شده در شهرستان پیگیری درخواست سرمایه 
گذاران برای تشکیل و راه اندازی بورس پسته 

خوشاب است.

ضمانت های سنگین بانکی	 
رودسرابی با اشاره به برخی از مشکلات راه 
اندازی بورس پسته خوشاب در پیگیری های 
انجام شده افــزود: درخواست ضمانت های 
سنگین بانکی و غیربانکی برای راه اندازی 
بورس پسته خوشاب از مشکلات   بر سر راه 
ــذاران بخش خصوصی در این  ــ ســرمــایــه گ
شهرستان اســت.  به گفته وی بخشی از این 
ضمانت ها نیز به صــورت نقدی درخواست 
شده که در بانک باید قــرار بگیرد که اکنون 
سرمایه گذاران بخش خصوصی را با مشکلاتی 
در این زمینه روبــه رو کرده است. رودسرابی 
دربــاره مزایای تشکیل بورس پسته خوشاب 
گفت: شفاف ســازی قیمت ها یکی از مزیت 
های اصلی بورس پسته است و در تمام کشور 
و جهان قیمت آن یکنواخت اعــلام می شود 
و ایــن قیمت به نفع تولیدکننده اســت. وی 
افزود: برندسازی و نمادسازی و معرفی پسته 
ــردم از آن  خــوشــاب کــه اکــنــون بسیاری از م
اطلاعی ندارند از مزیت های دیگر راه اندازی 
بورس پسته خوشاب است. وی با بیان این که 
17 ترمینال پسته پاک کنی در این شهرستان 
در حال فعالیت است و جای گسترش بیشتری 
دارد، افزود: با توجه به تولید پیش بینی شده 
و سطح زیرکشت بیش از 12 هزار هکتاری 
پسته در شهرستان در سال های گذشته بعضا 
کشاورزان در ترمینال های فــراوری پسته با 
مشکلاتی روبه رو بودند که با افزایش آن ها این 

مشکلات ،امسال حل شده است و تا گسترش 
شهرستان  در  پسته  ــراوری  فـ ترمینال   40

خوشاب این ظرفیت وجود دارد.

ایجاد صنایع تبدیلی 	 
ــن بـــاره گفت:  فــرمــانــدار خــوشــاب نیز در ای
شهرستان خوشاب در تولید پسته و صنایع 
تبدیلی دارای ظرفیت بالایی اســت و برای 
حل مشکلات پسته کاران انجمن پسته و دفتر 
مطالعات پسته در این شهرستان راه اندازی 
شده است. محمود شم آبادی  با اشاره به این که 
یکی از اقدامات در حال پیگیری راه اندازی 
ــورس پسته در شهرستان خوشاب است،  ب
افــزود: با توجه به پیش بینی تولید 25 هزار 
تنی پسته تر در سال جاری در این شهرستان 
یکی از اقــدامــات مهم پیگیری درخــواســت 
سرمایه گذاران برای راه اندازی بورس پسته 
خوشاب است و در این زمینه اقدامات اولیه 
انجام شده است. وی با اشاره به ظرفیت بالای 
سرمایه گــذاری در شهرستان خوشاب در 
زمینه پسته و محصولات تولیدی وابسته گفت: 
برگزاری جشنواره پسته در این شهرستان که 
از 26 تا 2۹ مهرماه برگزار می شود، فرصتی 
طلایی برای سرمایه گذاران بخش خصوصی 
است تا از این ظرفیت بتوانند استفاده کنند. 
شم آبادی اضافه کرد: یکی از راه های توسعه 
ظرفیت  از  اســتــفــاده  خــوشــاب  شهرستان 
تولیدات محصولات کشاورزی مانند پسته و 
ارزآوری موجود است که باعث رونق تولید و 

اشتغال در این شهرستان و کشور شده است.

مشکلات و موانع بر سر راه	 
ــراغ یــکــی از  ــ ــرای بـــررســـی بــیــشــتــر بـــه س ــ ب
صادرکنندگان پسته در شهرستان خوشاب 
می رویم. طاهری با اشاره به برخی از مشکلات 
تولید پسته و راه اندازی بورس پسته خوشاب 
در این شهرستان نظیر آشنانبودن برخی از 
کشاورزان با آخرین دستاوردهای علمی روز 
در این زمینه و ناآگاهی برخی کشاورزان از 

علم روز در زمینه پسته گفت: امسال به دلیل 
تغییرات دمایی و سرما و تگرگ در کشور تولید 
پسته  کاهش یافته است.وی با اشاره به این که 
قیمت خرید پسته را سال گذشته آمریکا ۸.5 
دلار اعلام کرده بود ولی امسال 7 دلار اعلام 
شده است، افــزود: در صــادرات تاجران بین 
المللی درصــدی از محصولاتشان را معمولا 
در انبارها ذخیره می کنند تا در سال های 
کاهش تولید بتوانند به مشتریان و قراردادهای 
خودشان پاسخگو باشند. وی با اظهار این که 
یکی از نیازهای اصلی در کشور وجــود آمار 
دقیق از میزان تولید و ثبات قیمت هاست، 
افزود: برای راه اندازی بورس پسته نیازمند 
آمارهای دقیق تولید هستیم و با توجه به قیمت 
بالای برخی از تولیدات کشاورزی در ایران 
گاه تاجران ایرانی همانند من در این بازار 
بــرای پاسخگویی به قــراردادهــای مشتریان 
کشورهای خارجی در نوسانات قیمت پسته 
ــرد: متضرر  متضرر می شوند. وی اضافه ک
شدن تاجران و از دست رفتن سرمایه هایشان 
در بخش بین المللی و ثبات نداشتن قیمت 
پسته باعث از دست رفتن بازارهای بین المللی 

ایران می شود.

سامان دهی بازار 	 
در همین زمینه بهروز محبی نجم آبادی، نماینده 
مردم دیار سربداران در مجلس شورای اسلامی 
در پاسخ به خبرنگار خراسان در زمینه مزایا و 
معایب تشکیل بورس پسته خوشاب و مشکلات 
بر سر راهش گفت: برای تشکیل بورس پسته، 
مقدماتی مانند ارگانیک بودن و پرتودهی لازم 
برای ماندگاری پسته و افزایش کیفیت آن باید 
مــورد توجه ویــژه قــرار گیرد.عضو کمیسیون 
برنامه و بودجه مجلس با تاکید بر بهره گیری از 
ظرفیت شرکت های دانش بنیان در این زمینه 
و حمایت از آن ها افــزود: فروش پسته همانند 
سامان دهی و بازاریابی فروش زعفران که در 
سفر رئیس جمهور به قطر آغاز شده است، نیاز 
به سامان دهی  بازار، ثبات قیمت ها و افزایش 
ــازار فــروش در کشورهای خارجی  ظرفیت ب
دارد. نماینده مردم شهرستان های سبزوار، 
خوشاب، ششتمد، داورزن، جوین و جغتای 
در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر این که 
تشکیل بورس نیازمند ترمینال های فراوری 
پسته پیشرفته برای خشک کردن پسته و از بین 
بــردن بار میکروبی محصولات اســت، افــزود: 
قطعا با پیگیری کشاورزان و سرمایه گذاران 
در شهرستان خوشاب، دولت و مجلس نیز در 
این زمینه کمک خواهند کرد تا بورس پسته 
خوشاب تشکیل شود؛ ولی لازمه آن پیگیری 
از طریق مسئولان مختلف استانی و کشوری و 
پیگیری برای ورود سرمایه گذاران به این بخش 

در شهرستان خوشاب است.

پسته خوشاب در اتاق انتظار ورود به بورس
کشاورزان خوشاب خواستار ورود پسته به بورس برای حذف دلالان و واسطه گران هستند
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 شماره  5087

جذب 44 ميليارد ریال اعتبار 
برای مددجویان گنابادی

صفری/ رئیس اداره بهزیستی گناباد گفت: 
44 میلیارد و 500 میلیون ریال کمک نقدی و 
غیرنقدی دولتی و بخش خصوصی برای حمایت 
بهزیستی این  پــوشــش  تحت  ــان  ــوی ــددج م از 
شــهــرســتــان طــی شــش مــاهــه نخست امــســال 
ــورای   جــذب شــد. عــلــی آراســتــه در جلسه شـ

مشارکت های مردمی بهزیستی گناباد افزود: 
دومیلیارد و 760 میلیون ریال فطریه هم امسال 
جمع آوری و برای حمایت از مددجویان تحت 
و  پــرداخــت  شهرستان  بهزیستی این  پوشش 
ــت: مـــیـــزان تسهیلات  ــفـ هــزیــنــه شـــد. وی گـ
نیز  بهزیستی گناباد  اشتغال زایی مددجویان 
امسال با سه برابر افزایش نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته به 250 میلیارد ریال افزایش یافت. 

 مصدوميت محيط بان 
دریاچه ملی بزنگان

هنگام  بزنگان  ملی  دریاچه  حافظ  محیط بان 
حفاظت از این اثر طبیعی توسط دو فرد ناشناس 
با ضربات چاقو مصدوم شد. به گفته فرمانده یگان 
ــوی، علی  حفاظت محیط زیست خراسان رض
اصغر محمدی، محیط بان دریاچه ملی بزنگان 
یک شنبه شب در هنگام حفاظت و حراست از 
این اثر طبیعی توسط دو فرد ناشناس با ضربات 
چاقو مصدوم شده است.  به گزارش ایرنا و به نقل 
از روابط عمومی اداره کل حفاظت محیط زیست 
خراسان رضــوی، ابوالفضل شعبانی، فرمانده 
یگان حفاظت محیط زیست استان گفت: این 
دو فرد ناشناس شب گذشته )یک شنبه شب( 
حدود ساعت 21 با مراجعه به پاسگاه محیط بانی 
ــردن ضربات چاقو به محیط بان  اقــدام به واردک
حاضر در محل کردند و سپس متواری شدند. 
شعبانی افزود: از همان ساعات اولیه، فرمانده 
یگان حفاظت محیط زیست استان، طبق دستور 
مدیرکل حفاظت محیط زیست خراسان رضوی 
در محل حضور یافت و به قید فوریت پرونده قضایی 
تشکیل شد و تلاش برای دستگیری متخلفان و 
تعرض کنندگان در حال انجام است. وی اظهار 
کــرد: حافظان طبیعت که در اوج مظلومیت با 
حراست  و  حفاظت  در  سعی  ازخودگذشتگی 
از محیط زیست کشور به عنوان موهبت الهی و 
ثروت ملی دارند، این گونه در انجام ماموریت خود 
از جان شان مایه می گذارند و تاکنون حدود 146 
شهید محیط بان برای حفاظت از تنوع زیستی 
و ذخایر ژنتیکی در کشور جان خود را از دست 
 داده اند. شرایط عمومی محیط بان مصدوم خوب 

است و حال وی رو به بهبود است.

فرمانده انتظامی بردسکن بیان کرد:

 دستگيری 3  متهم اخلالگر 
در کمتر از 4۸ ساعت 

انتظامی شهرستان  فــرمــانــده  نـــوری/  علی 
بردسکن از دستگیری سه متهم اصلی تخریب 
6 دستگاه خــودرو و ایجاد رعب و وحشت، در 
خبر  شهرستان  ــن  ای در  ســاعــت   4۸ از  کمتر 
پی  در  گفت:  مختاری  محمود  سرهنگ  داد. 
دریافت خبری مبنی بر تخریب آینه های بغل 
6 دستگاه خودروی سواری در شهر بردسکن، 
پیگیری موضوع بلافاصله در دستورکار پلیس 
قرار گرفت. وی افــزود: مأموران پلیس امنیت 
عمومی ضمن هماهنگی با مقام قضایی، با رصد 
اطلاعاتی و انجام تحقیقات گسترده، تصاویر 
شیشه های  با  پرایدسوار  متهم  سه  به  مربوط 
دودی را که در محل های خلوت اقدام به تخریب 
ــارک شــده در  ــای ســواری پ ــودروه آینه بغل خ
سایر  اختیار  در  می کردند،  خیابان   حاشیه 

واحدهای گشتی قرار دادند.
 سرهنگ مختاری تصریح کرد: مأموران یگان 
گشت زنی های  حین  فرماندهی  ــن  ای امـــداد 
هدفمند شبانه، خودروی پراید مدنظر را با سه 
سرنشین در یکی از خیابان های خلوت شناسایی 
و به منظور بررسی بیشتر، این خودرو را متوقف و 

به مقر انتظامی منتقل کردند.
ــرد: متهمان  ــار کـ ــه  ایـــن مــقــام انــتــظــامــی اظ
دستگیرشده در تحقیقات اولیه به جرم خود 
مبنی بر تخریب خودرو و ایجاد رعب و وحشت 

متأثر از فضای مجازی اعتراف کردند.
 فرمانده انتظامی شهرستان بردسکن با اشاره به 
این که امنیت شهروندان، خط قرمز پلیس است 
و با مخلان نظم و امنیت قاطعانه و در چارچوب 
قانون برخورد خواهد شد، خاطرنشان کرد: 
متهمان به منظور سیر مراحل قانونی به مراجع 

قضایی معرفی شدند.

 نماینده مردم فریمان، سرخس 
و بخش های احمدآباد و رضویه در مجلس:

کاروانسراهای مسير جاده ولایت 
احيا می شود

نماینده مــردم فریمان، احمدآباد و رضویه در 
مجلس شورای اسلامی گفت: کاروانسراهای 
ــت احیا مــی شــود. به گــزارش  ــاده ولای مسیر ج
ــل میراث فرهنگی،  ــ روابــط عــمــومــی اداره کـ
رضوی  خــراســان  صنایع دستی  و  گردشگری 
سید احسان قــاضــی زاده با اشــاره به سفر وزیر 
میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به 
خراسان رضوی اظهار کرد: مطالعات لازم برای 
شناسایی و تثبیت مسیر حرکت حضرت رضا)ع( 
از مدینه تا مرو انجام و چندین همایش علمی 
نیز در این زمینه برگزار شده اســت. وی ادامه 
داد: بخشی از جاده ولایت در استان خراسان 
رضوی قرار دارد که توسعه زیرساخت های لازم 
برای تسهیل سفر زائــران و گردشگران بر مدار 
این جاده انجام خواهد شد. او یادآور شد: رباط 
شریف آباد که در این مسیر قرار دارد توسط وزارت 
صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث 
به بخش خصوصی واگــذار شده است تا احیا و 
بهره برداری شود. قاضی زاده هاشمی گفت: 
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
در سفر به خراسان رضوی از این مجموعه بازدید و 
برای حمایت و پشتیبانی از سرمایه گذاران در این 
زمینه اعلام آمادگی کرد. او تصریح کرد: وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در 
راستای احیای جاده ولایت، کاروانسراهای این 
مسیر را احیا می کند که نقش بسزایی در رشد و 

رونق گردشگری زیارت دارد.

 در جلسه شورای هماهنگی 
مبارزه با مواد مخدر تربت جام مطرح شد

نظارت، پيگيری و پاک سازی 
محيط های نزدیک به مدارس

حقدادی/ فرماندار تربت جام، با قدردانی از 
مبارزه مستمر دادگاه و فرماندهی نیروی انتظامی 
با پدیده شوم مواد مخدر گفت: با توجه به بازگشایی 
مدارس و مراکز آموزش عالی، یکی از مهم ترین  
اقداماتی که باید انجام شود نظارت، پیگیری و 
پاک سازی صنوف و محیط های نزدیک به این 
مراکز است. حسین جمشیدی با اشاره به مجموعه 
فعالیت های آموزش و پرورش افــزود: متاسفانه 
بیشتر فعالیت و تمرکز این نهاد معطوف به آموزش 
شده است که می طلبد در حوزه پرورش و آگاهی 
بخشی به مدیران و دانش آموزان نیز فعالیت های 
موثری صورت گیرد. وی با اشــاره به مسئولیت 
مدیران دستگاه های اجرایی در حــوزه آموزش 
کارکنان گفت: مهم ترین آسیب اجتماعی کشور 
مواد مخدر است و هیچ قشری از این آسیب مصون 
نیست و مدیران باید در زمینه آگاه سازی و برگزاری 

کارگاه های آموزشی برای کارکنان اقدام کنند.
ــاه  حجت الاســـلام جعفریان، سرپرست دادگ
انقلاب در تربت جام نیز با اشاره به تخلفات کم 
عطاری ها گفت: بیشتر تخلفات عطاری ها بر اثر 
ناآگاهی صــورت می گیرد که آمــوزش و نظارت 
مستمر را می طلبد. در ادامه مجتبی موهبتی، 
فرمانده انتظامی تربت جام نیز گفت: با توجه به 
ممنوعیت استفاده قلیان، متاسفانه در برخی 
مراکز به طور غیرمجاز قلیان ارائه می شود و باید 
برای پیشگیری تدبیر لازم صورت گیرد. موهبتی 
با اشاره به کاهش ورود مواد مخدر سنتی و صنعتی  
از افغانستان افزود: با توجه به اقدامات مرزی گروه 
طالبان در حوزه ورود مواد مخدر به کشورمان، 
ورود مواد مخدر به صورت جدی کاهش یافته است 
و برای آگاهی اقشار مختلف با انواع مواد مخدر 
صنعتی و سنتی باید نمایشگاه در شهرستان برپا 
شود. وی افزود: از ابتدای سال 2۸0 کیلوگرم  
انواع مواد مخدر کشف شده است که نسبت به 

مدت مشابه کاهش دارد.

بی پناه ترین تیم مشهدی میزبان مسی ها!
نماینده فوتبال استان در هفته نهم لیگ دسته یک در مشهد به میدان می رود

علی ترابی / بازی های هفته نهم مسابقات 
ــان از امــروز در شهرهای مختلف  لیگ آزادگ
دنبال می شود و تیم پر غصه شهرخودرو که با 
مشکلات مالکیتی و مدیریتی دست و پنجه نرم 
می کند، در مشهد پذیرای تیم مس شهر بابک 
است. دیــداری که از ساعت 15 در ورزشگاه 
ثامن الائمه )ع( انجام می شود و معلوم نیست 
این بار چه سرنوشتی در انتظار این تیم است. با 
وجود گذشت ۹ هفته از مسابقات هنوز وضعیت 
مدیریتی تیم مشخص نشده و مدیر عامل جوان 
باشگاه امید وحــدت که رویــای زیــادی برای 
تیم شهرخودرو در سر داشت، هنوز غایب و از 
دسترس خارج است. با فرا رسیدن بازی های 
هفته لیگ دسته یک فوتبال کشور، ترس و 
واهمه بازیکنان تیم شهرخودرو)امید وحدت( 
از کیسه گل شدن برابر حریفان هم چند برابر 
می شود و همگان منتظر این هستند که ببینند 
نماینده فوتبال خراسان رضوی در بازی این 
هفته خود با دریافت چند گل میدان را ترک 
می کند. هر چند که بازیکنان رده سنی امید 
تیم شهرخودرو هم هر هفته با امید کمتر گل 
خــوردن به میدان می روند ولی در طول ۹0 
دقیقه مسابقه داستان آن ها غم انگیز می شود.

بدون تمرین در مسابقه	 
ــروز مقابل تیمی قــرار  تیم شــهــرخــودرو امـ
می گیرد که در رده دوازدهم جدول رده بندی 
قرار دارد  و تاکنون یک برد، یک باخت و شش 

ــت؛ امــا نکته جالب  ــرده اس تساوی کسب ک
در تیم مس شهر بابک را می توان تعداد گل 
های خورده و زده دانست که از ۹بازی اخیر 
خود ۳ گل دریافت کرده و در مقابل ۳ گل به 
ثمر رسانده است که نشان می دهد این تیم 
از خطوط دفاعی خوبی برخوردار است و در 
مقابل خط حمله ضعیفی دارد که می توان 
پیش بینی کرد تیم شهرخودرو با گل های 
کمتری ورزشگاه را ترک می کند. بازیکنان 
شهرخودرو هم در طول هفته هیچ تمرینی 
ندارند و فقط روز مسابقه در محل بازی حضور 
پیدا می کنند که این هم جزو عجایب در فوتبال 
است که کمتر باشگاهی را می توان مشاهده 

کرد که چنین شرایطی داشته باشد. دست 
اندرکاران تیم  فقط موقع بازی ها با بازیکنان 
تماس می گیرند که برای اعزام به ورزشگاه 
آمــاده شوند. به نوعی می توان گفت که این 
بازیکنان بی پناه ترین ورزشکاران محسوب 
می شوند که گریه های آن ها در پایان بازی 
بی صداست و با حالت بغض کرده ورزشگاه را 

ترک می کنند.

43 گل در 9 بازی 	 
تیم فوتبال شهرخودرو بــرای حضور در لیگ 
دسته یک کشور به دلیل بدهی های سرسام 
آوری که دارد، نتوانسته بازیکن بــزرگ سال 

جذب کند و از همان ابتدای بازی ها، با بازیکنان 
امید به میدان رفته اســت و در ایــن مــدت هم 
تلاش هایی صــورت گرفته که کافی نبوده و 
وضعیت تیم بدتر از قبل شده است. نماینده 
فوتبال خراسان رضوی در بین 1۸ تیم حاضر در 
مسابقات اکنون بدون هیچ بردی در قعر جدول 
قــرار دارد. در ۹ بــازی اخیر 4۳ گل دریافت 
کرده است که به نوبه خود یک رکورد  محسوب 
می شود و اگر همین رویه را ادامه دهد، سقوط 
این تیم تا قبل از پایان نیم فصل رقابت ها قطعی 
می شود.از طرفی این تیم هیچ کادر فنی ندارد 
و در هر بازی یک نفر زحمت راهنمایی کردن 
بازیکنان را بر عهده می گیرد. شهرخودرو هفته 
قبل برابر فجر سپاسی یکی از مدعیان صعود به 
لیگ برتر 11 گل دریافت کرد که بازتاب زیادی 
در بین رسانه ها داشت و آبروریزی فاجعه باری 
برای خراسان رضوی به حساب آمد که برخی از 
رسانه ها موضوع شرط بندی را هم مطرح کرده 
و به این تیم نسبت هم داده اند که حتی شاخک 
مدیران سازمان لیگ هم به این موضوع حساس 
شــده اســت و واکنش نشان دادنــد. از طرفی 
مدیران باشگاه شهرخودرو دست به کار شدند و 
وقتی دیدند دیگر آبی از سمت مسئولان باشگاه 
امید وحدت گرم نمی شود، به مشهد سفر کردند 
و به طور جدی پیگیر این هستند تا امتیاز تیم را از 
مشهد خارج کنند که با این شرایط خراسانی ها 
دیگر نماینده ای در سطح فوتبال کشور نخواهند 

داشت.


